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Dato:  Lørdag den 8. oktober 2022 kl. 10.00 
Deltagere:   Claus, Anne, Jørgen, Annette  
Afbud fra:  Peter, Iver og Betina 
Sted:  Hos Anne  
Referent:  Annette  

 

Dagsorden / Referat  

1.  Ny hjemmeside, historik og gennemgang  
  Den eksisterende hjemmeside lever ikke op til reglerne, med hensyn til GDPR (cookies) og er mindre 

sikker, og nedprioriteres af Google, da det er en http. Den nye hjemmeside er udarbejdet med fokus på, 
hvad vores grundejere har behov for. Derfor er irrelevant materiale udgået. Den går i luften, efter de sidste 
rettelser, og der sendes nyhedsmail til vores medlemmer.   
 

  

2.  Klitsyn i maj v/ Jørgen og Ivan  
 Klitsyn med repræsentant fra Naturstyrelsen under Miljøministeriet samt den lokale klitfoged.  

Da der ikke i vores område ikke samfundsværdier (læs sommerhuse) i fare, er der ingen grund til 
bekymring eller indblanding i den naturskabte sandflugt og klitnedbrydning. Vi har kun 1 meters 
tilbagerykning i Klegod, mens det andre steder på vestkysten er mellem 4 og 8 meter.  
Der hvor vi kan sætte ind, er bremsning af de uautoriserede nedgange. Vi bestiller derfor igen næste år hø 
og grene til udlægning på arbejdsdagen.  
 

  

3.  Proces ved indkaldelse til generalforsamling – punkt fra sidste møde  
 Vi har historisk brugt en del ressourcer på at sende indkaldelse til de medlemmer, hvor vi ikke har en 

mailadresse. Vi varsler derfor nu vores medlemmer, at vi alene kontakter dem på mail i fremtiden.  
 

  

4.  Resumé fra mødet i august i Sammenslutningen 
 Formanden giver et resumé af mødet i Sammenslutningen og det efterfølgende besøg af borgmester Hans 

Østergaard. Referat fra dette findes på sammenslutningens hjemmeside, som vores nye hjemmeside linker 
til.  
 

  

5.   Vandproblemer / grøfter / drænlaug? 
 En af vores grundejere har kontaktet os, da han tidligere har oplevet vandproblemer pga. stoppede 

drænrør. Vi vurderer ud fra kort at det er et kommunalt dræn, der er tilstoppet og formanden kontakter 
kommunen og grundejeren. Der har ikke i vores område været behov for drænlaug. 
 

  

6.  Afrunding af sti-sagen  
 Sagen er afsluttet, dog er stien ved besigtigelse d.d. endnu ikke tilbageført. 

 
  

7.  Eventuelt  
 Vi skal igen have mindet vores grundejere om, at hyben og beplantning mod vejene skal skæres ind, 

specielt ved indkørslen ved Genvej. Formanden minder om dette i nyhedsmailen sammen med den nye 
hjemmeside.  
 

  

8.  Næste møde  
 Forslag om møde den 4. eller 11. marts 2023.  

 
 


